
Wywiad z przewodniczącą naszej szkoły Zuzanną Maciejczak 
 
Zuzanna Bazylewicz, Maja Namysłowska: Jak zdrowo i aktywnie spędzasz czas? 
Zuzanna Maciejczak: Jeżdżę konno. 
Z, M: Jak często jeździsz konno? 
Z: Raz albo dwa razy w tygodniu. 
Z, M: Ile Cię to kosztuje? 
Z: Dwunastomiesięczny karnet rodzinny na 10 jazd kosztuje 270zł. 
Z, M: Ile czasu zajmuje jedna jazda konna? 
Z: Zajmuje 1h, chyba, że zostanę na, 2 godz., ale to jest bardzo męczące.(śmiech) 
Z, M: Czy wiążesz swoją przyszłość z jazda konną? 
Z: Tak, chciałabym zostać jeźdźcem, który skacze przez przeszkody lub dżokejką. 
Z, M: Czy masz jakieś marzenie związane z końmi? 
Z: Chciałabym w przyszłości wystartować w zawodach Pizza di Siena. 
Z, M: Czy jazda konna to Twoja pasja? 
Z: Tak. 
Z, M: Gdzie jeździsz konno? 
Z: Jeżdżę w OJ Indeks. 
Z, M: Dziękujemy za wywiad. 


